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‘Vragen aan het College’ in de raad van 27 september: 

(t)huis voor jongeren: hulp (zwerf)jongeren

Geacht College, 

Samen mét jongeren en ouders hebben D66-raadslid Franca Eurlings-Tonnaer, ervaringsdeskundige 

Mario Veulemans en D66-burgerraadslid Claudia Demas een film gemaakt. In de film vertellen de 

jongeren en ouders hun verhaal en geven ze naast een inkijk op hun toekomstdroom ook aan wat 

jongeren zou helpen – als het net iets anders geregeld zou zijn-. 

De film ‘(t)huis voor jongeren’ is een oproep tot een maatschappelijke beweging die vraagt om 

kleinschalig, wars van de huidige regels iets te kunnen betekenen voor deze vergeten jongeren. De 

oproep wordt breed ondersteund door politiek, jongeren, ervaringsdeskunigen, professionals en 

scholen. Tijdens de premièreavond van de film werden een aantal knelpunten benoemd. Na 

gesprekken met belangstellende hebben we nog een aantal vragen:

1. ‘Family First’ is een erkende jeugdinterventie die poogt het gezin bij elkaar te houden en 

uithuisplaatsing van één of meer kinderen te voorkomeni. 

a) Hoe vaak wordt deze interventie aangeboden/ jaarlijks toegepast in Maastricht? 

b) Zijn er knelpunten waarneembaar in het ‘verwijzen’ naar de ‘Familiy First’ interventie en zo 

ja, welke? 

2. ‘Housing First’ is een interventie die de prioriteit stelt aan het krijgen van een dak boven je 

hoofdii. Bij deze interventie kunnen ook afspraken gemaakt worden over de betaalbaarheid van 

een passende woonvoorziening voor jeugdigen.

a) Hoe vaak wordt ‘Housing First’ jaarlijks toegepast bij jeugdigen in Maastricht?

b) Zijn er knelpunten waarneembaar in het vinden van een passende woonvoorziening, ook 

via ‘Housing First’ voor jeugdigen en zo ja, welke? 

Met vriendelijke groet,

Franca Eurlings-Tonnaer Claudia Demas

Raadslid D66 Maastricht Burgerraadslid D66 Maastricht

https://www.youtube.com/watch?v=3isE388a8G4
https://www.youtube.com/watch?v=3isE388a8G4


i http://www.nji.nl/nl/Databank/Databank-Effectieve-Jeugdinterventies/Erkende-interventies-Families-First
ii http://www.opvang.nl/site/item/goed-alternatief-housing-first1

Antwoorden vraag 1:
a) Met welke interventie invulling wordt gegeven aan een arrangement wordt in onze 

administratie niet bijgehouden. We weten dat het een intensieve vorm is van 
ambulante crisisinterventie, onder andere bij Xonar en Gastenhof (Koraalgroep). Hoe 
vaak deze interventie wordt toegepast is bij ons niet bekend.

b) We weten dat daar waar het wordt ingezet er positief op wordt gereageerd.

Antwoorden vraag 2:
a) Op dit moment wordt het concept van Housing First alleen nog toegepast door het 

Leger des Heils. Echter, gemeld dient te worden dat dit nog zeer beperkt wordt 
ingezet. Ter illustratie: in 2015 is Housing First 2 keer ingezet in een zorgtraject, in 
2016 zal dit naar verwachting 10 keer zijn. Het concept Housing First zal gezien het 
succes elders in het land de komende jaren vaker gebruikt worden.

b) Op dit moment worden er geen jongeren aangemeld. Dit heeft zeker te maken met 
het feit dat de huurgrens te hoog ligt voor de jongeren. Zij krijgen de huur toeslag 
niet als ze boven de 410 euro betalen. Hier is te weinig aandacht voor en er zijn nog 
te weinig beschikbare studio’s of kamers voorhanden. De woningmarkt in het 
Maastrichtse is bovendien weinig ontvankelijk voor deze doelgroep. Vanuit de 
bestuursopdracht Wonen en Zorg is door zorgorganisaties een behoefte van 110 
extra zorgwoningen aangegeven. Het College is hierover in gesprek met de 
corporaties.
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